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Møteprotokoll 
 

Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen 
 
 

Møtested: Storsalen   
Møtedato: 10.01.2006 Tid: 17.00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Komiteleder Kolbjørn Frøseth, Brit Vinje, Synne Bendal, Rune Olsø, Berit 

Svarva, Anders Støren Berg, Margit Bjørnerud, Kamilla Lydersen, Hanne S.  
Hagen, Harald A. Nissen, Torleif Hugdahl, Anne Wullum Aasback 

Varamedlemmer: Jon Steinar Gudmundsson 
Meldt forfall: Yngve Cappelen 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Kommunaldirektør Gerhard Dalen (til kl. 18.40), rådgiver Henriette Evjen-

Jansen 
  
Møteleder: Komiteleder Kolbjørn Frøseth 
Fra sekretariatet: Komitesekretær Kåre Georgsen 
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SAKSLISTE 
Pkt. 1 Godkjenning av innkalling og sakliste. 
 Innkalling og sakliste ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 2 Godkjenning av protokoll fra 12.12. 2005. 

Protokollen fra møte 12.12. 2005 ble enstemmig vedtatt. 
 

Pkt. 3 Melding av saker til eventuelt. 
 Det ble ikke meldt noen saker til eventuelt. 
 
Pkt. 4 Orientering/presentasjon: 

- Etablering av galleri. 
Presentasjonen ble gitt av Sverre Bjertnæs og Svein Roar Grande. 
Komiteens medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål. 
 
- Kulturkomiteen i Ungdommens bystyre. Nestleder Erling Hess Johnsen. 
Komiteens medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål. 

 
Pkt. 5  Rådmannen orienterer om  praksis rundt rådmannens arbeide med kulturfondet. 

Rådmannen opplyste om at han vil komme tilbake med et notat der det vil bli lagt fram en del 
betraktninger rundt Kulturfondet. 

 
Pkt. 6 Komiteleder orienterer. 

- Det vil bli en orientering og sti- og løypeplanen i forkant av neste møte i komiteen den 7. 
februar . Byutviklingskomiteen er også invitert. 

- Frivillighetskoordinator fra rådmannens fagstab Monica Lidahl vil i møte 7. februar 
orientere om frivillig arbeide. 

- I marsmøte vil Bengt Eidem og Røde Kors komme. 
 

- Komiteen tok pause fra kl. 18.40 – 18.50. 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
3/06 05/42586   
 PRIORITERING AV SPILLEMIDDELSØKNADER 2006  

 
4/06 05/43352   
 PRISER FOR BRUK AV KOMMUNALE IDRETTSANLEGG OG PARK-

/FRIOMRÅDER 2006 SOM IKKE OMFATTES AV FRI HALL- OG 
BANELEIE 
 

2/06 05/33322   
 VERBALE FORSLAG- TRONDHEIM KOMMUNES BUDSJETT FOR 

2006 OG  ØKONOMIPLAN FOR 2006-2009 
 

1/06 05/36523   
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 NYE VEGNAVN I TRONDHEIM  
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Sak 1/06  
 
NYE VEGNAVN I TRONDHEIM  
 
Behandling: 
Kolbjørn Frøseth (Sp) fremmet følgende forslag: 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen slutter seg til at Anton Jenssens veg, Esptunet, Sagflata og 
Hårstadringen blir brukt som nye veinavn. 
 
Hanne S. Hagen (FrP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kultur-, idrett- og friluftskomiteen ber Kart- og oppmålingsavdelingen prøve å finne mer ulike 
vegnavn for fremtiden. 
 
Navn som er lik i første halvdel skaper lett problemer med f.eks. nødsituasjoner, f. eks 
Hårstadryggen, Hårstadreina og nå Hårstadringen. Slike ”like” navnevalg bør for fremtiden unngås. 
 
Rune Olsø (Ap) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kultur-, idrett- og friluftskomiteen vil samtidig be om at Olav Gjærevoll tas i betraktning når navn 
skal tildeles i tiden framover. Gjærevoll har, som mangeårig ordfører i Trondheim, tilknytning til hele 
byen. Også andre tidligere ordførere som har gått bort bør vurderes. 
 
Votering: 
Frøseths forslag ble enstemmig vedtatt. 
Hagens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Olsøs forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Saken sendes Kart- og oppmålingsavdelingen med følgende forslag til  
 
UTTALELSE: 
 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen slutter seg til at Anton Jenssens veg, Esptunet, Sagflata og 
Hårstadringen blir brukt som nye veinavn. 
 
Kultur-, idrett- og friluftskomiteen ber Kart- og oppmålingsavdelingen prøve å finne mer ulike 
vegnavn for fremtiden. 
 
Navn som er lik i første halvdel skaper lett problemer med f.eks. nødsituasjoner, f. eks 
Hårstadryggen, Hårstadreina og nå Hårstadringen. Slike ”like” navnevalg bør for fremtiden unngås. 
 
Kultur-, idrett- og friluftskomiteen vil samtidig be om at Olav Gjærevoll tas i betraktning når navn 
skal tildeles i tiden framover. Gjærevoll har, som mangeårig ordfører i Trondheim, tilknytning til hele 
byen. Også andre tidligere ordførere som har gått bort bør vurderes. 
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Sak 3/06  
 
PRIORITERING AV SPILLEMIDDELSØKNADER 2006  
 
Behandling: 
Kolbjørn Frøseth (Sp)  fremmet følgende forslag: 
Kultur-, idrett- og friluftskomiteen tar saken om prioritering av spillemiddelsøknader 2006 til 
orientering. 
 
Rune Olsø (Ap) fremmet følgene fellesforslag på vegne av: Ap, Sp, Uavh, H, KrF, FrP, MDG, SV: 
Kultur-, idrett- og friluftskomiteen mener det er kritikkverdig at komiteen ikke får mulighet til å uttale 
seg i denne saken før formannskapet fattet sitt vedtak, og viser til flertallsmerknad i formannskapet 
den 10.01. 2006.  
 
Komiteen ber samtidig om at Rådmannen vurderer en opptrapping av kommunale andeler til 
utløsning av spillemidler i budsjettet for 2007. 
 
Votering: 
Frøseths forslag ble vedtatt mot 3 stemmer (MDG, 2 SV) 
Olsøs fellesforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
 
Kultur-, idrett- og friluftskomiteen tar saken om prioritering av spillemiddelsøknader 2006 til 
orientering. 
 
Kultur-, idrett- og friluftskomiteen mener det er kritikkverdig at komiteen ikke får mulighet til å uttale 
seg i denne saken før formannskapet fattet sitt vedtak, og viser til flertallsmerknad i formannskapet 
den 10.01. 2006.  
 
Komiteen ber samtidig om at Rådmannen vurderer en opptrapping av kommunale andeler til 
utløsning av spillemidler i budsjettet for 2007. 
 
  
Sak 4/06  
PRISER FOR BRUK AV KOMMUNALE IDRETTSANLEGG OG PARK-
/FRIOMRÅDER 2006 SOM IKKE OMFATTES AV FRI HALL- OG BANELEIE 
 
Behandling: 
Kolbjørn Frøseth (Sp) fremmet følgende forslag: 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen tar saken om priser for bruk av kommunale idrettsanlegg og 
park-/friområder 2006 som ikke omfattes av fri hall og baneleie til orientering. 
 
Votering: 
Frøseths forslag ble enstemmig vedtatt. 
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VEDTAK: 
 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen tar saken om priser for bruk av kommunale idrettsanlegg og 
park-/friområder 2006 som ikke omfattes av fri hall og baneleie til orientering. 
 
  
Sak 2/06  
 
VERBALE FORSLAG- TRONDHEIM KOMMUNES BUDSJETT FOR 2006 OG  
ØKONOMIPLAN FOR 2006-2009 
 
Behandling: 
Kolbjørn Frøseth (Sp) fremmet følgende forslag: 
Verbalt forslag nr. 34 – Reduserte støvplager oversendes Byutviklingskomiteen for behandling. 
 
Rune Olsø (Ap) fremmet følgende forslag: 
Verbalt forslag nr.  35 – Avvikling av køen ved musikk- og kulturskolen. 
Bystyret viser til sine vedtak i opptrappingsplan for TKMK, og vedtak om fortsatt opptrapping i 
antall elever og fastsettelse av makspris på 1.600 kr. Bystyret gjentar sin klare målsetting om fortsatt 
økte rammer for TKMK inntil alle som ønsker det har fått plass, samtidig som at maksprisen skal 
holdes. 
 
Verbalt forslag nr. 36 – Studentkort. Vedtas 
 

- Rune Olsø (Ap) fratrådet under behandling av verbalt forslag nr 37 da han er styreleder i 
Trondheim Kino, jmf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd.  

 
Synne Bendal (Ap) fremmet følgende forslag: 
Verbalt forslag nr. 37 Fortsatt støtte til Kosmorama med kr 1 mill. 
Avvises da bystyret har bevilget midler i forbindelse med budsjett for 2006.  
 
Rune Olsø (Ap) fremmet følgende forslag: 
Verbalt forslag 38 – Refusjonsordning for innlevering av gamle vedovner, oversendes 
Byutviklingskomiteen. 
 
Verbalt forslag 39 – Forurensningsproblematikk, oversendes Byutviklingskomiteen. 
 
Verbalt forslag 40 – Salg av kunst i kommunal eie og verbalt forslag 41 Drifts- og 
vedlikeholdsansvar  for kommunale idrettsanlegg og – haller, avvises. 
 
Harald Nissen (Ap) fremmet følgende forslag: 
Tillegg til verbalt forslag nr 38 – Refusjonsordning for innlevering av gamle vedovner: 
….. og for innsetting av dobbeltbrenningselement i gamle vedovner. 
 
Votering: 
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Frøseths forslag ble enstemmig vedtatt. 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Olsøs forslag (verbalt forslag 35) ble Olsøs forslag 
vedtatt mot 5 stemmer (FrP, KrF, 3 H). 
Olsøs forslag angående verbalt forslag 36 ble enstemmig vedtatt. 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Bendals forslag (verbalt forslag 37) ble Bendals 
forslag vedtatt med 7 mot  5 stemmer (3 H, KrF, FrP) avgitt for innstillingen. 
Olsøs forslag angående verbalt forslag 38 og 39 ble enstemmig vedtatt . 
Nissens tilleggsforslag angående verbalt forslag 38 ble enstemmig vedtatt at følger saken. 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Olsøs forslag (verbalt forslag 40) ble Olsøs forslag 
vedtatt mot 5 stemmer (FrP, KrF, 3 H) avgitt for innstillingen 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Olsøs forslag (verbalt forslag 41) ble Olsøs forslag 
vedtatt mot  4 stemmer (FrP, 3 H) avgitt for innstillingen. 
 
Saken sende bystyret med følgende 
 
INNSTILLING 
 
Verbalt forslag nr.  35 – Avvikling av køen ved musikk- og kulturskolen. 
Bystyret viser til sine vedtak i opptrappingsplan for TKMK, og vedtak om fortsatt opptrapping i 
antall elever og fastsettelse av makspris på 1.600 kr. Bystyret gjentar sin klare målsetting om fortsatt 
økte rammer for TKMK inntil alle som ønsker det har fått plass, samtidig som at maksprisen skal 
holdes. 
 
Verbalt forslag nr. 36 – Studentkort.  
Vedtas. 
 
Verbalt forslag nr. 37 Fortsatt støtte til Kosmorama med kr 1 mill. 
Avvises da bystyret har bevilget midler i forbindelse med budsjett for 2006.  
 
Verbalt forslag 40 – Salg av kunst i kommunal eie. 
Avvises. 
 
Verbalt forslag 41 Drifts- og vedlikeholdsansvar for kommunale idrettsanlegg og –haller avises. 
 
De verbale forslagene  34, 38, og 39 oversendes Byutviklingskomiteen. 
 
Saksordfører: Kolbjørn Frøseth (Sp) 
 
 
Papirer delt ut i møte: 
- Saksprotokollene 2/06,  24/06 og 25/06 fra Formannskapet 
- Møteplan 2006 
- Oversikt fra rådmannen: Saker som vil bli lagt fram til politisk behandling våren 2006. 
 
 
Møteslutt kl. 20.20 
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Kolbjørn Frøseth 
Komiteleder   Kåre Georgsen 
   Komitesekretær 
 
 


